



NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN

Protokoll fört vid styrelsens möte 10-11 juni 2023 i Jönköping

- § 33 **Ordföranden öppnade mötet och hälsade välkommen.**
Kort presentation av styrelsen.
- § 34 **Beslutsmässighet. Beslutsmässighet föreligger. Närvarande:** Mats Viker, Carina Boijertz, Gunliz Bengtsson, Malin Kånåhols, Mikael Knös, Romy Jonsson, Therese Knutsson, samt Åsa Roosqvist. Meddelat frånvaro: Monika Levisson
- § 35 **Dagordningen presenterades och godkändes.**
- § 36 **Som justerare valdes Carina Boijertz**
- § 37 **Sammanfattning tidigare möten, samt genomgång av föregående protokoll som lades till handlingarna,**
- § 38 **Inkomna skrivelser**
- Diverse post från ssrk- uppmaning till styrelsen att tömma papperskorgen efter slängda mail med hänvisning till GDPR
 - Ny auktoriserad tollingjaktdomare B, Mats Viker.
 - fråga från SSRK Tollingjaktkommittén om person från Tollarklubben, vi beslöt att Jaktansvarig blir Tollarklubbens representant, sekreteraren svarar.
 - Fråga om Tollarklubbens logga, diskussion kring profilprodukter överlag.
 - Frågan ang Rally/lydnad - Återkopplar med mailadresser för anmälan samt uppmaning om synkning av datum för resultat.
 - Fråga från medlem angående ny poängberäkning för bruksuppfödarpris- nya regler from 230101.
- § 39 **Utgående skrivelser**
Inga utgående skrivelser
- § 40 **Rapporter från alla ansvarsområden**
- a. **Ordförande:** Deltagit på SSRK FM . se §41. Kontakt med medlem som erbjudit att filma TJP och ställer sig behjälplig till detta. (Kolla på och ev höra med Klickerförlaget om att nyttja deras filmer tills våra är klara)
- b. **Vice ordförande:** Studerat avtalen från olika sponsorer, möte Agria till veckan. Nytt avtal med Dummies.se och Klickerförlagen kommer formuleras. Översyn av avtal, med övriga sponsorer.

--	--	--



- c. Jaktansvarig:**
Statistik Jakt: Genomgång av jaktprovskritiker- uppfödarna lyfte frågan om vilthanteringen, hur ser det ut med skadat vilt? Ljud? Sammanställa detta och publicera artikel.
SKK Start- nytt anmälningssystem kommer såsmåningom, Tjp blir sist förmodlingen först 2024.
Championatrossetter beställs fortsättningsvis i Tollarklubbens namn. Förslag visades, beställs tillsammans med specialenrosetterna.
Rapport från Mentalindex-gruppen. Genetisk korrelation har kunnat ses tex playfullness/lekfullhet på BPH och resultat på tollingjaktprov (tollingjaktchampions).
Hundar som genomfört både FBR och BPH granskas ytterligare då det verkar finnas ytterligare synnergier mellan moment i dessa beskrivningar. Hur kan vi använda detta som verktyg? Plan för tillgängligheten, utbildning i verktyget- öppet för alla eller enbart för uppfödare?
Etisk diskussion kring att använda ätbart vilt på våra jaktprov. Hur kan vi förekomma detta? Hur skulle vi kunna göra?
- d. Sekreterare:** Dropbox som förslag till molntjänst,
- e. Kassör och medlemsansvarig:** 1365 medlemmar a´1 juni 2023. Genomgång av reseräkning.
- f. Avelsansvarig:** Genomgång av statistik och diskussion genetisk mångfald.
- g. Aktivitetsansvarig:** Ingen rapport. Hur och var man ska anmäla aktivitetsgruppsträffar till polis och myndigheter är nu tydliggjort och verkar fungera bra. Diskussion kring hur man bemöter varandra i aktivitetsgruppernas fb-grupper efter incident från en aktivitetsgrupp som rapporterats. Att hålla god ton är en självklarhet, detta kan påpekas- funderingar hur eventuella konsekvenser. Ingen annonsering av kurser anordnade av privata aktörer eller andra organisationer/föreningar ska förekomma. Viktigt att alla känner sig välkomna och inkluderade i aktivitetsgruppsträffarna. Vid otrevligt/ kränkande beteende eller om man känner sig dåligt bemött vid aktivitetsgruppsträffarna maila detta till styrelsen, till aktivitetsansvarig, ordförande eller sekreterare. Vi kan stötta vid eventuell anmälan till ssrk. "Om något olämpligt händer". Synliggöra aktivitetsgruppernas verksamhetsplan både på hemsida, tidning och fb-grupp. Kanske qr-kod i tidningen för att komma till hemsidan där länkar till fb-sidor för aktivitetsgrupperna finns?
- h. Uppfödaransvarig :** Planering inför digital uppfödarträff hösten 2023. Sofia Malm tillfrågas. Förslag att efterfråga intressenter för en arbetsgrupp (två uppfödare + uppfödaransvarig) inför fortsatt planering. Rasinformatörerna bjuds in till styrelsemöte i höst.
Låst sida på hemsidan enbart öppen för uppfödare? Där anteckningar från uppfödarträffar, nyhetsbrev och liknande.

--	--	--



- i. **Speciälansvarig:** Planering inför 2023 pågår, även inför 2024 på gång. Beställning av rosetter, nya utställningsprotokoll samt speciälprodukter för försäljning (Keps och dummy). Önskemål om inköp av pop-up-tält modell större till utställningen, dessutom funktionärsprenter- dock ej med i budget 2023, så detta får vänta till 2024.
- j. **Exteriöransvarig. (vakant)** Valberedningen har ett förslag på person, vi avvaktar med annonsering tills svar från denne kommit. Utställningsschema 2024 och 2025 från SSRK publicerat- varför syns inte Tollarklubbens utställning (Speciäl)?

§ 41 Återkoppling från Tollaren. Överex av Tollaren och utskick av tidningen till de som inte fått (länk på hemsidan) kommer handhas av redaktören. Förslag att skicka överex till uppfödare att dela ut till valpköparna i valpkassarna samt använda till mässorna. Kanske en QR-kod i tidningen för att komma till hemsidan där länkar till alla aktivitetsgrupperna finns?

§ 42 Uppföljning Uppfödarräff 2023 - Handlade om mentalindex och TJP-regler. Mentalindex: Återkoppling från diskussionen kring Tollarens egenskaper: vilka är viktiga att bevara som jaktliga egenskaper? Förr varvade hunden upp mycket- idag går hunden ner sig, får inre stress som ej syns ej lika bra? Ljudet borta- tappat farten? Mer samarbetsvilliga - Mindre självständiga? Mindre driv och apporteringslust? Vad är träning och vad är avel? Bevara vattenpassion och dådkraft. Vilka egenskaper är viktiga i vardagen? Trygg, miljöstark...
“Förbättringspotential” hos våra Tollare, från de uppfödare som var med:

- Driv och apporteringslust,
- Samarbetsvillighet,
- Fokus på rätt sak,
- ON/OFF.

Hur ska vi möta detta? Finns det tränare som kan möta detta behov? Intressant reflektion, vi utbildar inga instruktörer...

Tollingjaktprov: Vilthandträngen på Tollingjaktprov, statistiken visar att 20% av de som 0:ar i nkl beror på skadat vilt...

Uppfödargruppen vill att det ska framgå i protokollen varför det blir 0-pris, viktigaste delen i protokollen är den sammanfattande kritiken. Lägga vikt vid den förbättringspotential som diskuterats ovan. Uppfödarna önskar digitala och offentliga protokoll eftersom jaktproven är den viktigaste avelsutvärderingen.

Inför regelrevideringen diskuterades hur skillnaden mellan klassen och vad som skulle synas i klasserna. I NKL vill uppfödarna att värderar det självständiga arbetet hos hunden och uthålligheten i sökandet verkligen testas (dvs fler än 3 fåglar).

i ÖKL: ingen gås - spara den till elit. Om hunden tar gås eller inte påverkar inte avelsutvärderingen. Undvik alltför långa dirigeringar, det är tillräckligt svårt hopp från NKL ändå.

Elit: Gås, knyt ihop säcken- alla delar ska fungera mycket bra. Hunden är avelsutvärderad redan.

Juniortollarmästartitel: Ambivalens om att ha kvar denna titel, kan skapa en “tävlingshets”. En oro finns att juniorrutan läggs upp annorlunda då det står en titel på spel.

--	--	--



Förslag att uppfödartreffen samordnas med aktivitetsgruppsträffen 2024, fortsatt planering kring detta.

- § 43 **Klubbmötet 2023** - reflektion från mötet, planering inför 2024 förslag att vara i Jönköping lördag 9 mars.
- § 44 **Medlemsenkät SSRK**- Genomgång av resultat för Tollarklubben (420 svar), även om formuleringarna i enkäten är “SSRK-organisationen” och kanske tolkas som SSRK utan att tänka att syftningen även kan handla om Tollarklubben (Som ingår i SSRK-organisationen) så sticker det ut att “Känna delaktighet” samt “Känna sig väl mottagen” behöver stärkas- här fyller aktivitetsgrupperna en viktig funktion alla ska känna sig välkomna. Öppet klimat viktigt i alla våra aktiviteter.
- § 45 **SSRK** - återkoppling från fullmäktige. Motion angående höjda medlemsavgifter avslogs enligt Tollarklubbens och övriga rasklubbars förslag. Styrelsen författar en skrivelse med förfrågan hur HS kommer arbeta vidare med de tilläggsyttranden som tillstyrktes, dvs de uppdrag som tilldelats HS angående analys av hur medlemsavgifter?
- § 46 **Övriga frågor**
- Hur ställer vi oss till införandet av Mental Index? Ja vi vill genomföra detta och ge som verktyg för våra uppfödare. Informationsutbildning krävs innan tillgång ges.
- § 47 **Nästa styrelsemöte:** Måndag 10 juli 19.00 via zoom.
Höstens möten via zoom: må 11 september, 9 oktober, fysiskt möte 18-19 november, via zoom må 11 december.
- § 48 **Ordförande avslutade mötet.**

Vid Protokollat:

Justeras:

Åsa Roosqvist, sekreterare

Mats Viker, ordförande

Carina Boijertz

--	--	--



--	--	--